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Bryggor och brygghus vid Lilla Sickla 
 

Svar på medborgarförslag 
 
Förslag till beslut 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande: 

1. Förvaltningens förslag till svar på medborgarförslaget 
godkänns. 

2. Medborgarförslaget sänds vidare till fastighetsnämnden för 
besvarande i delen som avser brygghuset. 
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Bakgrund 
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2020-09-24 anmäldes ett 
medborgarförslag om att bryggan vid Sicklasjön där det nedbrunna 
brygghuset låg ska byggas ut och att brygghuset ska byggas upp 
igen. Enligt förslaget används den befintliga bryggan av många för 
sol och bad. En förlängning av befintlig brygga och komplettering 
med ytterligare en brygga skulle göra att fler kan använda den. 
Brygghuset, som användes av en förening för kajakförvaring, 
föreslås byggas upp eller att en alternativ plats anvisas. 
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna medborgarförslaget till 
förvaltningen för beredning 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab och behandlats i 
förvaltningsgrupp och pensionärsråd 2020-11-12. 

Synpunkter och förslag 
Förvaltningen är medveten om att området vid Lilla Sickla är en 
populär målpunkt för många boende i närliggande bostadsområden. 
Förvaltningen gör insatser för att öka tillgängligheten, t.ex. har en 
ny grillplats med sittplatser anlagts. Förvaltningen har fått förslag 
om att utveckla platsen där brygghuset låg tidigare. Två 
medborgarförslag i frågan behandlades av stadsdelsnämnden  
2020-05-14. 
 
När det gäller att anlägga en längre brygga alternativ ytterligare en 
brygga och ett trädäck är detta åtgärder som förvaltningen måste 
söka dispens från strandskyddet för och även ett reservatstillstånd 
då platsen är belägen inom ett naturreservat. Förvaltningen kommer 
att undersöka möjligheten att få dispens från strandskyddet för 
anläggande av bryggor och/eller trädäck. 
 
När det gäller en återuppbyggnad av det nedbrunna brygghuset/ 
kajakförrådet är det en fråga som stadens fastighetskontor ansvarar 
för, som ägare av byggnaden. Förvaltningen föreslår därför att 
nämnden beslutar att medborgarförslaget sänds vidare till 
fastighetsnämnden för besvarande i delen som avser brygghuset. 
 

Maria Mathiasson Laxvik  
Stadsdelsdirektör  

Bilaga 
Medborgarförslaget 
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